

**Terms and Conditions:**

**الشروط والأحكام:**

**Kids21**

**Kids21**

1. Kids21 is solely responsible for this offer. Promo code is only redeemable once per customer account. Check shipping availability in your country on the Kids21 website prior to purchase.
2. To redeem, shop online at <https://kids21.com/> using the promo code VISA15 at checkout. Payment must be made with a valid Visa card.
3. Cards Eligible: All Visa cards (Debit, Covered, and Prepaid)

.1 Kids21 هي المسؤولة الوحيدة عن هذا العرض. رمز الخصم صالح للاستخدام مرة واحدة فقط لكل معامل. تحقق من توفر خدمة الشحن في بلدك على موقع Kids21 الإلكتروني قبل الشراء.

.2 للاستفادة من هذا العرض، تسوق عبر الإنترنت على <https://kids21.com> باستخدام رمز الخصم عند إتمام عملية الشراء. يجب الدفع ببطاقة VISA صالحة.

.3 البطاقات المؤهلة: جميع بطاقات VISA (الخصم المباشر، والبطاقات المخططة، وبطاقات الدفع المسبق).

**SHEIN**

**SHEIN**

1. 20% discount without minimum spending.
2. Offer does not have cap discount value.
3. Discount can be used multiple times during the campaign period.
4. Offer is valid on Shein website and App.
5. Offer is valid in Kingdom of Saudi Arabia (KSA), United Arab Emirates (UAE), Qatar (QA), Kuwait (KW), Bahrain (BH), Oman (OM).
6. Offer has no cash value cannot be used in conjunction with any other voucher, co upon, offer or promo code
7. Discount cannot be transferred, cancelled or refunded.
8. Discounts are valid for selected products.
9. Discounts are valid for selected products.

.1 خصم 20% بدون حد أدنى للإنفاق.

.2 لا يتضمن العرض هذا أقصى لقيمة الخصم.

.3 يمكن استخدام الخصم عدة مرات خلال فترة الحملة.

.4 يسري العرض على موقع وتطبيق شي إن.

.5 يسري العرض في السعودية، والإمارات، وقطر، والكويت، والبحرين، وغامن.

.6 لا توجد قيمة نقدية للعرض، ولا يمكن استخدامه مع أي قسيمة أو عرض أو رمز ترويجي آخر.

.7 لا يمكن تحويل الخصم أو إلخاؤه أو استرداد قيمته.

.8 تسري الخصومات على منتجات مختارة.

.9 تسري الخصومات على منتجات مختارة.

**Agoda**

**أجودا**

1. The Promotion is non-transferable, non-cumulative, cannot be exchanged for cash or other products and cannot be used in conjunction with any other discount, promotions, discounted items and fixed price items (unless specified).
2. The Promotion is available to the qualifying and eligible Visa Gold, Visa Platinum, Visa Platinum Business, Visa Signature, Visa Signature Business, Visa Infinite, Visa Infinite Business, Visa Private and Visa Infinite Privilege cardholders which (a) bears the Visa and/or Visa name and logo on the face of the card and/or (b) refers to a member of the Visa Group as an issuer or a participant partner on the bank of the card, including for the avoidance of doubt any co-branded/affinity card issued by any members of Visa's Group. Cardholders must settle payment with their Visa card in order to enjoy the Promotion.

.1 هذا العرض غير قابل للتحويل، وغير تراكمي، ولا يمكن استبداله نقداً أو بمنتجات أخرى، ولا يمكن استخدامه مع أي خصومات أو عروض ترويجية أخرى أو سلع مخفضة أو سلع بأسعار ثابتة (ما لم يحدد خلاف ذلك).

.2 العرض الترويجي متاح لحاملي بطاقات VISA الذهبية، والبلاتينية، والبلاتينية للأعمال، وسيختتشر، وسيختتشر للأعمال، وإنفينيت، وإنفينيت للأعمال، وبرايفت، وإنفينيت بريفيلج التي (أ) تحمل اسم وشعار VISA على وجه البطاقة، أو (ب) تشير إلى أحد أعضاء مجموعة VISA كمصدر أو شريك مشارك على مصرف البطاقة، بما في ذلك، لتجنب أي شك، أي بطاقة مشتركة/مرتبطة صادرة عن أي عضو من أعضاء مجموعة VISA. يجب على حاملي بطاقات سداد الدفعات باستخدام بطاقاتهم VISA الاستمتاع بالعرض الترويجي.

# عروض فيزا لشهر أغسطس 2025 - الشروط والأحكام

## VISA August 2025 Offers - Terms and Conditions

3. The Promotion is not available on all merchant properties. The Promotion is only applicable to the reservation of selected and designated merchant properties (promotion eligible properties) in certain destinations, made through a dedicated Promotion landing page only at following URLs:
  4. www.agoda.com/c/visamena for Middle East and North Africa (MENA) countries. www.agoda.com/c/visacemea for The Commonwealth of Independent States (CISSEE) countrieswww.agoda.com/c/visassapremium for Sub Saharan Africa (SSA) countries
  5. Agoda reserves the right to launch selected and temporary "tactical offers" at higher discount levels for selected countries.
  6. The Promotion is subject to the terms and conditions of Agoda. In case of dispute, the decision of the Bank and/or Agoda shall be final.
  7. The Promotion discount is applicable to accommodation room charges only (excluding local taxes, service fees, extra charges, personal consumptions and the like)
  8. Visa and/or Agoda can change the terms of conditions at any point of time. The Promotion can be suspended or cancelled at any point in time without prior notice.
  9. This Promotion is independent of, and unrelated to, any offer or arrangement between Visa and the cardholder (payment facility, etc.), which is at Visa's sole discretion and for which Visa is solely responsible and liable.
  10. The Promotion discount will only be displayed on the booking form of the Promotion landing page after entering a valid Visa payment card number.
  11. For the avoidance of doubt, the discount is applied to transactions that happen in the month the cardholder books, not when the hotel stay takes place.
  12. The Visa discount will only apply to transactions happening with Agoda. The Visa discount will not be applied to any bookings where payment is made directly to the hotel.

### Farfetch

1. The offer is for personal use by eligible VISA cardholders. Use promo code 25VISA
2. A minimum spend of \$300 / \$500 / \$1,000 applies. The minimum spend excludes shipping costs, canceled orders, and refunds on returned items.

### فارفيتش

3. العرض الترويجي غير متاح في جميع المتاجر. يسري العرض الترويجي فقط على حجوزات العقارات التجارية المختارة والمخصصة (العقارات المؤهلة للعرض الترويجي) في وجهات محددة، ويتم ذلك من خلال صفحة مخصصة للعرض الترويجي على الروابط التالية: [www.agoda.com/c/visamena](http://www.agoda.com/c/visamena) .4. للدول الشرق الأوسط www.agoda.com/c/visacemea .5. ولدول شمال أفريقيا، www.agoda.com/c/visacemea .6. ولدول جنوب شرق آسيا، www.agoda.com/c/visassapremium .7. ولدول جنوب الصحراء الإفريقية والاسهال الشخصي وما شابه). .8. تتحفظ أجودا بالحق في إطلاق "عروض تكتيكية" مختارة ومؤقتة بمستويات خصم أعلى لدول مختارة. .9. يخضع هذا العرض الترويجي لشروط وأحكام أجودا. في حال وجود أي نزاع، يكون قرار المصرف أو أجودا نهائياً. .10. ينطبق خصم العرض الترويجي على رسوم الإقامة فقط (باستثناء الضرائب المحلية ورسوم الخدمة والرسوم الإضافية والاستهلاك الشخصي وما شابه). .11. من حق VISA أو أجودا تغيير شروط وأحكام العرض الترويجي في أي وقت. يمكن تعليق العرض الترويجي أو إلغاؤه في أي وقت دون إشعار مسبق. .12. هذا العرض الترويجي مستقل وغير مرتبط بأي عرض أو اتفاقية بين VISA وحاميل البطاقة (مثل تسهيلات الدفع، إلخ)، ويخضع لتقدير VISA وحدها، وتحملها المسؤلية عنه. .13. سيظهر خصم العرض الترويجي فقط في نموذج الحجز على صفحة العرض الترويجي بعد إدخال رقم بطاقة VISA صالحة للدفع. .14. لتجنب أي شك، يطبّق الخصم على المعاملات التي تتم في شهر حجز حامل البطاقة، وليس عند الإقامة في الفندق. .15. يطبّق خصم VISA فقط على المعاملات التي تتم عبر أجودا. ولن يطبّق خصم VISA على أي حجوزات يتم فيها الدفع مباشرةً للفندق.

1. هذا العرض لاستخدام الشخصي لحاملي بطاقات VISA المؤهلين. استخدم الرمز الترويجي 25VISA
2. يطبّق حد أدنى للإنفاق قدره 300 دولار أمريكي / 500 دولار أمريكي / 1,000 دولار أمريكي. لا يشمل الحد الأدنى للإنفاق تكاليف الشحن، والطلبات الملغاة، واسترداد قيمة المنتجات المُعاددة.

3. The offer is valid on full-price items only. يسري العرض على المنتجات كاملة السعر فقط. .3
4. There are brand restrictions from the offer: BELL & ROSS, BOUCHERON, Chopard, TASAKI, FREDERIQUE CONSTANT, ALPINA, DAVID YURMAN, POMELLATO, DE BEERS, ACNE STUDIOS, Adidas, adidas Yeezy, ALAIN MIKLI, Autry, Axel Arigato, Birkenstock, BMW, Boss, BOTTEGA VENETA, Carhartt, COMME DES GARÇONS PLAY, Comme Des Garçons Play x Converse, Converse, FASHION CONCIERGE VIP, Fear of God, FENDI, FENDI EYEWEAR, FENDI KIDS, FORNASETTI, Frankie Shop, Ganni, GENTLE MONSTER, Gucci, GUCCI EYEWEAR, GUCCI KIDS, Jordan Kids, Memo Paris, MIU MIU, MIU MIU EYEWEAR, Moon Boot, New Balance, Nike, Nike kids, OAKLEY, OLIVER PEOPLES, PERSOL, PRADA, PRADA EYEWEAR, RADO, Ralph Lauren, RAY-BAN, RED VALENTINO, Reformation, Stella McCartney kids, STONE ISLAND, Stone Island Junior, STONE ISLAND SHADOW PROJECT, Supreme, VALENTINO, VALENTINO, EYEWEAR, VALENTINO GARAVANI, Veja, YEEZY Gap Engineered by Balenciaga هناك قيود على العلامات التجارية التالية فيما يتعلق بالعرض: BELL & ROSS, BOUCHERON, Chopard, TASAKI, FREDERIQUE CONSTANT, ALPINA, DAVID YURMAN, POMELLATO, DE BEERS, ACNE STUDIOS, Adidas, adidas Yeezy, ALAIN MIKLI, Autry, Axel Arigato, Birkenstock, BMW, Boss, BOTTEGA VENETA, Carhartt, COMME DES GARÇONS PLAY, Comme Des Garçons Play x Converse, Converse, FASHION CONCIERGE VIP, Fear of God, FENDI, FENDI EYEWEAR, FENDI KIDS, FORNASETTI, Frankie Shop, Ganni, GENTLE MONSTER, Gucci, GUCCI EYEWEAR, GUCCI KIDS, Jordan Kids, Memo Paris, MIU MIU, MIU MIU EYEWEAR, Moon Boot, New Balance, Nike, Nike kids, OAKLEY, OLIVER PEOPLES, PERSOL, PRADA, PRADA EYEWEAR, RADO, Ralph Lauren, RAY-BAN, RED VALENTINO, Reformation, Stella McCartney kids, STONE ISLAND, Stone Island Junior, STONE ISLAND SHADOW PROJECT, Supreme, VALENTINO, VALENTINO, EYEWEAR, VALENTINO GARAVANI, Veja, YEEZY Gap Engineered by Balenciaga .1
5. The offer cannot be used in conjunction with other promotional programs, offers, discount cards, vouchers, or VIP privileges. لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي برنامج ترويجية أو عروض أو بطاقات خصم أو قسائم أو امتيازات كبيرة للشخصيات. .5
6. FARFETCH and VISA's decisions shall be final regarding any cardholders' disputes regarding the Offer. تُعتبر قرارات فارفتيش وVISA نهائية في أي نزاعات قد تنشأ بين حاملي البطاقات بشأن هذا العرض. .6
7. The offer is valid in Bahrain, Saudi Arabia, Kuwait, Oman, Qatar, and UAE. يسري العرض في البحرين، وال السعودية، وال الكويت، وعمان، وقطر، والإمارات. .7
8. FARFETCH reserves the right to withdraw this offer at any time without notice. تحفظ فارفتيش بالحق في سحب هذا العرض في أي وقت دون إشعار. .8